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ZAPYTANIE

Szanouny Panie Burrnistrzu,

prosze o informacje dotycz4ce funkcjonowania kompleksu boisk przy Szkole

Podstawowej nr 5.

Z inforrnacji uzyskanych od rodzicow w5mika, 2e na zebraniu w szkole poinformowano

tch, Le w roku szkolnym boisko nie bgdzie dostgpne do dzieci. W wakacje kompleks

boisk byl otwarty i dzreci mogly z niego w pelni korzystac.

Po zakonczeniu wakacji boisko zostalo zal:"rknigte w godzinach popoludniowych,

dzieci oficjalnie nie mog4 zniego korzystac, przechodzqprzez siatkg, 2eby moc pograc

w pilkq na boiskach, ktore zostaly specjalnie dla mlodych ludzi wybudowane,

aby zwigkszyc aktywn o$c fizyczn4 dzieci - a nauczyciele wg informacji rodzicow gtoLq

uczniorn punktami ujemnymi z zachowania.

Proszg o informacje na temat zasad korzystania z kompleksu boisk przez

najmlodszych obywateli naszego miasta i czy dzieci beda mogly korzystac

w godzinach popoludniowych z boiska skoro jest tak pigknie oSwietlone kiedy zapada

zmrok.
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